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Z A P I S N I K 
1. redne seje Sveta staršev Osnovne šole Rače, 

 ki je bila v sredo, 20. 9. 2023, ob 17.30 
v jedilnici, v pritličju šole 

 
 
 
Predlog dnevnega reda: 

1. Pregled prisotnosti, konstituiranje Sveta staršev OŠ Rače v šolskem letu 2023/24 ter 
izvolitev predsednika in namestnika predsednika in določitev zapisnikarja. 

2. Potrditev predloga dnevnega reda. 
3. Potrditev zapisnika in pregled sklepov predhodne seje Sveta staršev OŠ Rače v letu 

2022/23. 
4. Seznanitev s predlogom poročila o realizaciji LDN za 2022/23 (šola in vrtec) in poročila 

NPZ za 2023/23. 
5. Obravnava predloga nadstandardnih storitev za šolsko leto 2023/24. 
6. Obravnava predloga LDN šole in vrtca za šolsko leto 2023/24. 
7. Poročilo ravnatelja 
8. Pobude in predlogi s 1. roditeljskih sestankov ter aktualna problematika. 
9. Razno. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Seznam vabljenih na sejo:   
 
Predstavniki oddelkov: 
 

VRTEC ŠOLA 

SKUPINA Član/-ica Razred Član/-ica 

DEŽNIKI Anja Trantura 1. a Vesna Medved 

KAPLJICE Nastja Škof 1. b Anja Resnik 

KOMETI Tamara Kolar 2. a Petra Lah 

LUNICE Martina Prezelj 2. b Natalija Bodner 

MAVRICE Barbara Sluga 3. a Sandra Majcen 

MEHURČKI Mateja Jarc 3. b Urška Urbas 

OBLAČKI Neja Cerar Babič 4. a Marko Gabrovec 

SNEŽINKE Teja Vraničar 4. b Mateja Matko 

SONČKI Lara Ljubič 4. c Anja Hribernik 

VETRNICE Jaka Šubic 5. a Metka Mršnik 

ZVEZDICE Kristina Kovačič 5. b Anja Čelan 

 

6. a Tanja Bitić 

6. b Rok Babšek 

7. a Barbara Bradač 

7. b Denis Petek 

8. a Aleksander Zidanšek 

8. b Borko Bošković 

9. a Vesna Repenšek 

9. b Barbara Kokot Popović 

 
Ravnatelj:                  Rolando Lašič 
 
Pomočnici ravnatelja:      Romana Zupančič 

  Nina Brezner  
 
Sejo je do izvolitve predsednika vodil ravnatelj g. Rolando Lašič, nato pa predsednik Sveta 
staršev g. Aleksander Zidanšek. 
 



 
Ad 1. Pregled prisotnosti in določitev zapisnikarja, konstituiranje Sveta staršev 
OŠ Rače v šolskem letu 2023/24 ter izvolitev predsednika in namestnika 
predsednika. 
 
Ravnatelj je ugotovil, da je seja sklepčna, saj je bilo prisotnih 24 predstavnikov od 30 oddelkov. 
Seznam prisotnih je v prilogi 1.  
 
Soglasje h kandidaturi za predsednika je dal g. Zidanšek, predstavnik 8. a razreda, h kandidaturi 
za namestnico predsednika pa ga. Lara Ljubič, predstavnica skupine Sončki. 
 
Za zapisnikarja je bil predlagan dr. Borko Bošković, ki je podal soglasje. 
 
Sklep 1: 
Za predsednika Sveta staršev je bil izvoljen dr. Aleksander Zidanšek. 

Rezultat glasovanja: Sklep je bil sprejet soglasno (24 glasov od 24 prisotnih).  
 
Ravnatelj je predal vodenje seje predsedniku Sveta staršev. Pridružila se je še ena predstavnica 
oddelka vrtca. 
 
Sklep 2: 
Za namestnico predsednika Sveta staršev je bila izvoljena ga. Lara Ljubič. 

Rezultat glasovanja: Sklep je bil soglasno sprejet (25 glasov od 25 prisotnih). 
 
 
Sklep 3: 
Za zapisnikarja 1. seje Sveta staršev OŠ Rače v šolskem letu 2023/24 je bil 
soglasno potrjen dr. Borko Bošković. 

Rezultat glasovanja: Sklep je bil soglasno sprejet (25 glasov od 25 prisotnih). 
 
Ad 2.  Potrditev predloga dnevnega reda.  
 
Predsednik je predlagal dopolnitev dnevnega reda z novo točko 3. 
 
Spremenjen predlog dnevnega reda: 

1. Pregled prisotnosti, konstituiranje Sveta staršev OŠ Rače v šolskem letu 2023/24 ter 
izvolitev predsednika in namestnika predsednika in določitev zapisnikarja. 

2. Potrditev predloga dnevnega reda. 
3. Imenovanje predstavnice šole v Upravnem odboru Šolskega sklada OŠ Rače. 
4. Potrditev zapisnika in pregled sklepov predhodne seje Sveta staršev OŠ Rače v letu 

2022/23. 
5. Seznanitev s predlogom poročila o realizaciji LDN za 2022/23 (šola in vrtec) in poročila 

NPZ za 2023/23. 
6. Obravnava predloga nadstandardnih storitev za šolsko leto 2023/24. 
7. Obravnava predloga LDN šole in vrtca za šolsko leto 2023/24. 
8. Poročilo ravnatelja 
9. Pobude in predlogi s 1. roditeljskih sestankov ter aktualna problematika. 
10. Razno. 

 



Sklep 4:  
 Svet staršev je sprejel dopolnjen predlog dnevnega reda.  

Rezultat glasovanja: Sklep je bil soglasno sprejet (25 glasov od 25 prisotnih). 
 
Ad 3. Imenovanje predstavnice šole v Upravnem odboru Šolskega sklada OŠ 
Rače. 
 
Svet zavoda OŠ Rače je zaradi odhoda dosedanjega člana na novo delovno mesto predlagal za 
nadomestno članico učiteljico mag. Mojco Moškon Mešl. 
 
Sklep 5:  
Svet staršev je za predstavnico šole v Upravnem odboru Šolskega sklada OŠ 
Rače imenoval mag. Mojco Moškon Mešl. Imenovanje velja do izteka 
mandata upravnega odbora do 16. 2. 2024. 

Rezultat glasovanja: Sklep je bil soglasno sprejet (25 glasov od 25 prisotnih). 
 
 
Ad 4. Potrditev zapisnika in pregled sklepov predhodne seje Sveta staršev 
OŠ Rače v letu 2022/23. 
 
Zapisnik 3. redne Sveta staršev OŠ Rače 2022/23 je objavljen na spletni strani. Na zapisnik ni 
bilo pripomb. 
 
Sklep 6:  
Svet staršev je potrdil zapisnik 3. redne seje Sveta staršev OŠ Rače 2022/23 in 
ugotovil, da so bili sklepi realizirani. 

Rezultat glasovanja: Sklep je bil soglasno sprejet (25 glasov od 25 prisotnih). 
 
 
Ad 5. Seznanitev s predlogom poročila o realizaciji LDN za 2022/23 (šola in 
vrtec) in poročila NPZ za 2023/23.  
 
Ravnatelj in pomočnica ravnatelja za vrtec sta predstavila predložena gradiva. 
 
Starši na predloge Poročila o realizaciji LDN za 2022/23 (šola in vrtec) in Poročila NPZ, ki so 
priloženi kot priloge 2, 3 in 4, niso imeli pripomb. 
 
Sklep 7:  
Svet staršev se je seznanil s Poročilom o realizaciji LDN za 2022/23 za šolo in 
vrtec. 

Rezultat glasovanja: Sklep je bil sprejet soglasno (25 glasov od 25 prisotnih).  
 
Prisotnim se je pridružil predstavnik 6. b razreda. 
 
Sklep 8:  
Svet staršev se je seznanil s Poročilom NPZ za 2022/23. 

Rezultat glasovanja: Sklep je bil sprejet soglasno (26 glasov od 26 prisotnih).  



Ad 6. Obravnava predloga nadstandardnih storitev za šolsko leto 2023/2024. 
 
Ravnatelj je predstavil predlog nadstandardnih storitvev za šolsko leto 2023/20234 ki priložen 
kot priloga 5. Cene so okvirne, tako da lahko pride še do manjših sprememb. 
 
VPRAŠANJE: Ali je šola v naravi za četrti razred potrjena?  
ODGOVOR: Ravnatelj je šolo v naravi potrdil, alternative se pa še iščejo glede cenejšega 
prevoza.  
 
VPRAŠANJE: Kakšen je načrt za šolo v naravi za sedanje druge razrede?  
ODGOVOR: Ravnatelj je potrdil, da se bo, glede na 14-dnevni plavalni tečaj, ki skupaj z 
vožnjo predstavlja izpad pouka, najverjetneje šola v naravi organizirala drugo leto za 3. razrede. 
 
VPRAŠANJE: Zakaj letos ne bo vrtca v naravi?  
ODGOVOR: Pomočnica ravnatelja je pojasnila, da vrtec v naravi bo, a ne bodo prespali. 
Večkrat bodo cele dneve preživeli zunaj. Razlog, da ne bodo presplai, je visoka cena prenočišča. 
 
Pridružila se je predstavnica 7. a razreda. 
 
VPRAŠANJE: V 3. razredu starše zanima, zakaj njihova želja s spomladanskega roditeljskega 
sestanka o šoli v naravi ni bila upoštevana? 
ODGOVOR: Ravnatelj je pojasnil, da je bila odločitev, da gre ta generacija v šolo v naravi čez 
leto ali dve. Letos imajo namreč plavalni tečaj, tako da dva tedna pouk trpi. Zaradi korone je 
bilo precej dogodkov zakasnjenih, tako da je to najboljša možnost, ki jo je mogoče izvesti. 
 
Starši prosijo, da v bodoče dobijo na roditeljskih sestankih pravilne informacije in so 
pravočasno obveščeni, če pride do potrebe po spremembah1.  
 
Sklep 9:  
Svet staršev se je seznanil s Predlogom nadstandardnih storitev za šolsko leto 
2023/2024 in dal soglasje k predloženemu Predlogu nadstandardnih storitev 
OŠ Rače 2023/24. 

Rezultat glasovanja: Sklep je bil sprejet soglasno (26 glasov od 26 prisotnih).  
 
 
Ad 7. Obravnava predloga LDN šole in vrtca za šolsko leto 2023/2024.  
 
Predlagana LDN šole in vrtca za šolsko leto 2023/2024 je predstavil ravnatelj in sta priložena 
kot prilogi 6 in 7.  
 
Obravnaval ju bo še učiteljski zbor. Starši so opazili, da so narobe navedene razredničarke v 
četrtih razredih. Napake bodo odpravljene. 
 

 
1 Po seji je bilo podano pojasnilo staršev, da so »na 1. roditeljskem sestanku 3. razredov razredničarke zagotovile, 
da gredo otroci v šolo v naravi v 4. razredu, medtem ko je g. ravnatelj na seji dejal, da bodo šli v 4. ali 5. razredu. 
S tem v povezavi imamo starši težave glede organizacije zbiranja denarja v mesečnih obrokih, saj ne vemo kdaj, 
če sploh kdaj, bodo otroci šli v šolo v naravi. Hkrati, pa bi starši sami radi poskrbeli, da se odddajo prijave na 
razpisu CŠOD, pa ne vemo za katero leto lahko kandidiramo.« 



VPRAŠANJE: Zakaj šola uvaja tablice, ko jih v tujini ukinjajo, ker so slabo vplivale na 
kompetenco pismenosti? 
ODGOVOR: Ravnatelj je pojasnil, da bodo v triletnem projektu tablice uporabljene smiselno 
in da ne bodo otroci na tablicah cel dan, ampak le za nekaj ciljnih vsebin, da pridobijo koristna 
znanja.  
Predstavnica 7. a razreda je pohvalila ta program, saj gre za uporabna znanja, ki so učencem 
koristna. 
 
Sklep 10:  
Svet staršev se je seznanil s predlogom LDN šole in vrtca za šolsko leto 
2023/2024 in sprejel mnenje, da sta predložena LDN šole in vrtca za šolsko 
leto 2023/24 primerna. 

Rezultat glasovanja: Sklep je bil sprejet soglasno (26 glasov od 26 prisotnih).  
 
 
Ad 8. Poročilo ravnatelja.  
 
Ravnatelj je predstavil delo v novem šolskem letu, poročilo ravnatelja je priloženo kot priloga 
8. Kultura odnosov je letos prednostno področje. 
 
VPRAŠANJE: Kako izgleda pouk, če učenec na zna slovensko?  
ODGOVOR: Ravnatelj je pojasnil, da imajo strokovnega delavca, ki učencu pomaga. 
 
VPRAŠANJE: Kako je z rešitvijo dovoza za avtobus?  
ODGOVOR: Ravnatelj se bo pogovoril z županom. 
 
VPRAŠANJE: Kako je z novimi parcelami na zahodni strani šole in kako je s kolesarnico?  
ODGOVOR: Ravnatelj želi, da se parkirišče pred šolo reši, kar bi bilo lažje, če se odkupi hišo 
pred šolo. 
 
Predstavnica 7. a razreda predlaga, da svet staršev pošlje dopis na občino in predlaga rešitev 
krožnega prometa za dovoz do šole, prostorsko stisko in kolesarnico, pri tem pa pohvalimo 
nove talne označbe na cesti.  
 
Sklep 11:  
Svet staršev pripravi dopis za občino in pooblasti predsednika, da ga pošlje. 

Rezultat glasovanja: Sklep je bil sprejet z enim vzdržanim glasom (25 glasov od 26 prisotnih).  
 
 
Ad 9. Pobude in predlogi s 1. roditeljskih sestankov ter aktualna problematika.  
 
Predstavljene so bile naslednje pobude, predlogi in vprašanja: 
 
KOMETI: Zakaj so razdelili skupino na predšolske in štiriletnike? 
ODGOVOR2: Ni bilo možno drugače razporediti otrok. Kakšna bo razporeditev drugo leto, ne 
vemo, ker bo sestava drugo leto odvisna od vpisa. Če je skupina dobra, se jo trudimo obdržati. 
 

 
2 Na vprašanja za vrtec je odgovarjala pomočnica ravnatelja za vrtec. 



KOMETI: Kakšna je korist in prednost te sestave za otroke? 
ODGOVOR: Po novem v vrtcu ni več priprave na malo šolo, zato je program zastavljen za vse 
otroke enako. Izvede pa se diferencirano, tako da starejšim ponudijo starosti primerne naloge. 
Mlajši se veliko naučijo od starejših, starejši pa hitreje napredujejo v odgovornosti. 
 
KOMETI: Ko se predšolski otroci udeležijo plavalnega tečaja, so mlajši razočarani? 
ODGOVOR: To je stalna praksa, otroci ne bodo razočarani, ena vzgojiteljica ostane v vrtcu, 
mlajši otroci pa se zavedajo, da bodo sami šli na tečaj plavanja naslednje leto. 
 
KOMETI: Kaj bodo delali mlajši, ko se bodo predšolski pripravljali na dogodek minimaturant? 
ODGOVOR: Pred leti so mlajši na dogodku sodelovali, a se nekateri starši s tem niso strinjali. 
Če se letos starši strinjajo (bo poslana anketa po easistentu), se bodo lahko tudi mlajši pridružili. 
 
KOMETI: Kako je lahko učni načrt enak za različno stare otroke? 
ODGOVOR: V vrtcu ni učnega načrta. Program je zastavljen za vse enako, naredi pa se 
diferencirano, tako da starejšim ponudijo starosti primerne naloge. 
 
KOMETI: Starši predlagajo, da bi otroci drugo leto v šoli v naravi prespali. 
ODGOVOR: Lovski dom bi bil dobra rešitev, bo pa treba pridobiti soglasje staršev. 
 
SONČKI: Ali je šola obveščena glede obsega priseljevanja, ki vpliva na načrtovan obseg 
generacij za vrtec in za šolo v naslednjih letih? Spomladi bi naj bilo dokončanih 28 novih hiš. 
ODGOVOR: Vpis je odvisen od situacije. Okvirni podatki so dostopni v sistemu, a včasih se 
kdo priseli ali se vpiše na sosednjo šolo, tako da se v celoti ne da načrtovati. Včasih pride močna 
generacija, včasih pa šibkejša. Če bodo generacije močnejše, bo treba poskrbeti za nove 
prostore. 
 
PREDLOG: Pri razredni uri naj se otrokom predstavi varno obnašanje v prometu, še posebej 
v luči nedavne nesreče v Škofji Loki. 
 
1. a: Otroci hodijo sami v razred. Ko zjutraj pridejo, v avli ni učitelja.  
ODGOVOR3: Ravnatelj je pojasnil, da do 7. ure zjutraj ni učitelja, a da to doslej ni bilo zaznano 
kot težava. Otroci s prihodom v razred niso imeli težav. 
 
1. a: Otrokom so rekli, da lahko pridejo 15 minut prej in bodo lahko šli v razred, a danes zjutraj 
niso pustili otroka v razred. 
ODGOVOR: Prišlo je do napake. Bo pojasnjeno informatorki, da otroci prve triade ne čakajo 
v avli, ampak grejo v razred.  
 
1. a: Je možno, da pridejo starši po otroka sredi ure v RAP? 
ODGOVOR: Ni možno, ker se izvajajo dejavnosti po šolskih urah in bi bilo to moteče. Zato 
šola lepo prosi, da če je izjemen dogodek, da se to vnaprej sporoči in se nato uredi individualno. 
Lahko pa v primeru, da starš pride izven odmora, otrok zapusti RAP ob koncu prejšnje ure in 
počaka v avli pri informatorki, praviloma do 15 minut. 
 
1. a: Ali bo v tem primeru poskrbljeno za varnost učencev? 
ODGOVOR: G. ravnatelj, je odgovoril, da bo za varnost učencev poskrbljeno. 
 

 
3 Na vprašanja za šolo sta odgovarjala ravnatelj in pomočnica ravnatelja. 



1. a: Otroci včasih zamujajo in ne pridejo do avle, ko bi po urniku morali že končati, tako da 
jih starši morajo čakati, tudi kadar se jim mudi, npr. v službo. 
ODGOVOR: Nekateri otroci potrebujejo več časa, da pridejo iz učilnice. Zato je priporočljivo, 
da se z otrokom pogovorite, da pride iz razreda takoj po koncu pouka. Kadar se zelo mudi, 
lahko starši vnaprej sporočijo učiteljici, ki se bo potrudila, da otroka čimprej pošlje iz razreda.  
1. a: Kako je urejena evidenca glede prehrane? Otrok z alergijo je dobil mleko z laktozo. Zakaj 
je na voljo le nekaj izdelkov brez laktoze. 
ODGOVOR: Diete morajo biti medicinsko indicirane. Zato je potrebno dostaviti potrdilo. Če 
otrok na potrdilo še čaka, je že uvrščen na seznam in mu šola zagotovi dietno prehrano, tudi če 
še nima potrdila. Kuharji vedo, kateri otroci imajo dieto. Učence, ki imajo dieto, učitelj postavi 
v kolono kot prve, da si jih kuhar zapomni. Naloga staršev je, da obvestijo šolo, da ima otrok 
dieto in nato čimprej dostavijo potrdilo. 
 
VPRAŠANJE: Je kakšna možnost za avtobusni prevoz v smeri Brunšvika? 
ODGOVOR: Občina je podaljšala pogodbo s prevoznikom. Starši, ki imajo posebne želje, naj 
se obrnejo na pomočnico ravnateljice. 
 
VPRAŠANJE: Včeraj popoldan je bil namesto avtobusa bel kombi. Je ob taki spremembi 
možno otroke opozoriti? 
ODGOVOR: Otroci naj pogledajo, ali piše na vozilu Tajhman Tours. Če se zgodi sprememba, 
šola na to nima vpliva. So pa spremembe redke in vozilo je označeno. 
 
VPRAŠANJE: Ker je fizika predvidena za NPZ in je bil lani problem s poukom, ali bi lahko 
otrokom nadoknadili manjko znanja iz lanskega leta? 
ODGOVOR: Učiteljica se bo potrudila. 
 
VPRAŠANJE: Nekateri učenci morajo čakati zaradi avtobusa 50 minut in čakajo v telovadnici 
na razgibavanju. Zgodilo se je, da so jih starejši otroci podili iz telovadnice.  
ODGOVOR: Učenci vedo, da grejo v telovadnico. Prisoten je učitelj, tako da se to naj ne bi 
dogajalo. 
 
VPRAŠANJE: Bi lahko sredi leta obrnili vrstni red vožnje avtobusa, tako da se čakanje vseh 
učencev bolj enakomerno porazdeli čez šolsko leto?  
ODGOVOR: Vozni red je težko spremeniti, ker je veliko omejitev. Če je konkreten problem, 
naj starš pokliče pomočnico ravnatelja. 
 
VPRAŠANJE: V 4. c razredu je bilo prejšnji teden organizirano nadomeščanje, ki ni bilo 
najbolj učinkovito. Starši želijo, da bi bilo nadomeščanje bolj kvalitetno. 
ODGOVOR: Šola lahko da za nadomeščanje učitelje, ki so na razpolago. Čeprav se trudi, da 
poišče najboljše, se lahko zgodi, da kdaj ne bo optimalno. 
 
VPRAŠANJE: Na nekaterih šolah se zbira sredstva za šolo v naravi na več obrokov. 
ODGOVOR: Pred odhodom v šolo v naravi lahko starši predlagajo rešitve glede šole v naravi. 
Navadno je še en roditeljski sestanek, na katerem se pogovorijo. Starši lahko zaprosijo tudi 
šolski sklad za sofinanciranje. 
 
VPRAŠANJE: Na avtobusu varnostni pasovi niso delovali. 
ODGOVOR: Šola je problem opazila, obvestila prevoznika in je bilo naslednji dan bolje. 
 
 



Ad 10. Razno.  
 
Naslednji redni seji sveta staršev bosta v torek, 6. 2. 20244, in v četrtek, 30. 5. 2024. 
 
Ob 19:10 je število prisotnih članov sveta staršev padlo na 15, zato svet staršev ni bil več 
sklepčen in je bila seja zaključena. 
 
 
 
 
Zapisal:      Predsednik Sveta staršev OŠ Rače: 
dr. Borko Bošković     dr. Aleksander Zidanšek 
 
 
 
Rače, 28. 9. 2023 
 
 
 
Priloge:  
1. Seznam udeležencev 
2. Predlog Poročila o realizaciji LDN za 2022/23 za šolo 
3. Predlog Poročila o realizaciji LDN za 2022/23 za vrtec 
4. Predlog Poročila o NPZ za 2022/23 
5. Predlog Nadstandardnih storitev za šolsko leto 2023/2024 
6. Predlog LDN šole za šolsko leto 2023/2024 
7. Predlog LDN vrtca za šolsko leto 2023/2024 
8. Poročilo ravnatelja 
 

 
4 Po seji je bil dogovor, da se naslednja seja prestavi na 1. 2. 2024, ker so 6. 2. 2024 predvidene govorilne ure. 


